
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 22-11-02

Protokoll 22-07

Styrelsemötesprotokoll 2022-11-02

Närvarande

Filip Kamensky Eriksson (FKE), Axel Legelius (AL), Oscar Lagerlöf (OL), Tyra Nordin (TN), Douglas Tamm

(DT), Karl Bellander (KB), Arvid Rossby (AR), Kajsa Sörnäs (KS), Boel Petrén (BP)

Frånvarande

Clara Torpman (CT),  Ella Nordenström (EN)

Åhörare

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Filip Kamensky Eriksson öppnar mötet kl 18:08

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Filip Kamensky Eriksson till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Oscar Lagerlöf till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 9 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista
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Styrelsen beslutade

att fastställa föredragslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Inga protokoll att lägga till handlingarna

§8 Verksamhets Grupperna

i. SKUffégruppen

a) Inköp Skuffé

Inköp skedde förra torsdagen 2300kr av KS.

ii. Musikgruppen

a) Metod för musiker på mässa

FKE har gjort ett schema för torsdags mässorna så att vi alltid har musiker på mässorna. En nyanställd

kyrkomusiker är med och stöttar på torsdagsmässorna .

iii. Marknadsföringsgruppen

a)Talk-Show

FKE förklarar att  talkshowen som spelats in blev utdaterad ganska snabbt, talk-show måste vara var

tredje månad och att vi endast gjort 1. Ny talkshow inspelning 6/11 kl 17.30.

§9 Utvärdering Ledarupptakt

FKE gjorde ett facebook evenemang och han tyckte det blev väldigt bra. Man kunde bjuda in många

som kunde bjuda in ännu fler, vilket resulterade i att ungefär 50 personer deltog. Vi lagade couscous

sallad med tillbehör, ostbricka och snacks, och efterrätt. Kahoot var en aktivitet som gjordes under

kvällen där DT vann. Marknadsföring genom facebook var bra eftersom de som är aktiva i kyrkan har

facebook. DT tyckte det var roligt och trevligt att träffa alla kollegor efter sommaren.

§10 Utvärdering Upptaktskvällarna

Upptakts veckan skedde under 5, 6 och 7 september där grupperna kom olika tider de olika kvällarna.

FKE tyckte det var skönt att det var utspritt även om det också har sina svårigheter. Något som måste

förbättras är att medlemsrekrytera genom hemsida men annars var det bra, organisationen fick under

dessa kvällar många nya medlemmar. AL ansåg att budskapet var lite otydligt och ber alla att kolla

igenom presentationen innan samt att göra en video till SKU-lägrena. FKE berättar vidare att på grund

av att kuverteringen var tätt inpå upptakts veckan så var det oroligt om dessa faktiskt skulle kommit

fram i tid. Dessutom skulle behöva försöka engagera ledarna under upptakten mer.

§11 Utvärdering Volleybollturneringen

FKE Det var bra en volleybollturnering, vi var i täby racket center. Kostade 8 100 kr, bara

styrelsemedlemmar som var domare. KB dömande gick dåligt. FKE högtalare fungerade dåligt annars

bra. SKulle kunnat hypa upp i tid och tänka på att ungdomar alltid är sena och KB gjordes bra på plats.

Sjukvårdsväska ska med FILIP KOM IHÅG. Påminna ledare att inte vara för tävlings fokuserade.

Oscar Lagerlöf lämnade mötet kl 18:49

Mötet hade nu beslutanderätt på 8 stycken.
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§12 Utvärdering Höst-SKUL

Hade 3 läger dessa datum:

Höst-SKUL 1: 30/9-2/10

Höst-SKUL 2: 7/10-9/10

Höst-SKUL 3: 14/10-16/10

FKE anser att det var ett bra koncept att kombinera första mässan av terminen med öppningen av

anmälan för Höst-SKUL. Dock så var det många som anmälde sig flera gånger, vilket resulterade i en

viss förvirring i antalet platser som var upptagna. Det som kunde ses i anmälningarna var olika stora

grupper av nykonfirmerade och äldre deltagare.

Oscar Lagerlöf ansluter till mötet kl 18:54.

Mötet hade nu beslutanderätt på 9 stycken.

Efter varje läger så skickade FKE ut ett formulär till nykonfirmerade och äldre deltagare som åkt ut på

Höst-SKUL. FKE visar statistiken som han fört på lägret där slutsatsen som kan dras är att förbättra

maten samt föreslå maträtter till köket. FKE förmedlar även att ledarnärvaro på Höst-SKUL är A och O,

alltså att fler ledare behövs samt mer engagemang från ledarna sida under lägrets gång. På grund av

att vi inte va så många deltagare på dessa läger så gick vi under budget på alla lägren.

§13 Utvärdering Tema-SKUffe

TN ansåg att det gick jättebra och 25 personer deltog. Temat för Skufféet var Spelkväll och TN berättar

att det var fullt upp i Skufféet och väldigt uppskattat. Spelen som var tillgängliga lades fram så att alla

kunde välja själva och ta del av dessa. Det var ett ganska lugnt och skönt Skuffée till skillnad från

andra tema- Skufféen kan vara. Inga pengar spenderades eftersom vi använde de spel som redan

finns i Skufféet.

Mötet ajourneras till kl 19:20

Mötet återupptas kl 19:21

§14 Ekonomi

i. Bidrag

Vi har budgeterat för att få 200 000 kr men det hade blivit fel så vi får endast 75 000 kr av Täby

Församling. Vår treårsplan funkar då inte. Vi har ansökt om tilläggsanslag på 20 000 kr för att överleva

året ut.

ii. Nedskärningar

Med tilläggsanslag från församlingen klarar vi oss resten av året. Om vi följer budgeten så gott det går

under resten av året kommer vi att ha 20-25 000 kr på banken vid årsskiftet. AL anser att detta är en

ganska liten buffert, särskilt eftersom vi inte vet ifall vi kommer att få något tilläggsanslag 2023. För

att ta höjd för fortsatta ekonomiska problem föreslår AL några ändringar i årets budget. Dessa

ändringar är:

- att sänka budget för medlemsaktiviteter från 25 000 till 15 000

- att sänka budget för lägeraktiviteter från 15 000 till 10 500

- att inte anordna någon fortbildning
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- att sänka budget för styrelsen från 6 000 till 5 300

- att sänka budget för verksamhetsgrupper från 800 till 200 och

- att inte göra några inköp för teknikbudgeten

Dessa nedskärningar uppgår till 24 300 kr vilket AL, KB och FKE anser för organisationen i större

ekonomisk säkerhet och minskar den mängd nedskärningar som kan komma att krävas nästa år.

Styrelsen beslutade

att anta dessa budgetjusteringar i sin helhet

iii. Budget 2023

FKE föreslår att vi tar bort den deltagaravgift som finns för äldre deltagare på Höst-SKUL. Det kommer

bli en smäll för ekonomin och det vet Marie-Louise Broström så vi kan få ett ökat bidrag.

§15 SKUSS mässa

17/11 kommer SKU-Täby att anordna en SKUSS-mässa för alla lokalavdelningar i Stockholms Stift. FKE

kommer att kontakta vår kontakt i SKUSS, KS kommer prata under Midnatts Volleyn för att informera

våra SKU kollegor, BP pratar med Sebbe kring mässan och KB får uppdraget fixar massa musiker till

mässan.

§16 Midnatts Volley

FKE registrerar SKU Täby till Midnatts Volleyn och säger att vi ska marknadsföra mer på Instagram.

§17 Dator och skrivare

FKE berättar att församlingen kommer bistå med skrivare och dator. FKE ska starta konversation med

Carl-Anders som är IT-Administratör i Täby Församling.

Kajsa lämnar mötet kl 19:41.

Mötet har nu beslutanderätt på 8 stycken.

§18 Jul-SKUL

25-27/11. Jul-SKUL sker om tre veckor vilket innebär att vi behöver öppna anmälan för lägret idag

(2/11). Vi kan anpassa eventuella nedskärningar beroende på hur många som anmäler sig.

Styrelsen beslutade

att sätta 2000 kr i budget för aktiviteter på Jul-SKUL

Karl Bellander föreslås som lägerchef för Jul-SKUL.

Douglas Tamm föreslås som vice lägerchef för Jul-SKUL.

För detta läger behövs ingen övrig lägerledning.

Styrelsen beslutade

att välja Karl Bellander och Douglas Tamm till lägerchef respektive vice lägerchef på Jul-SKUL
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§19 Äldrelägret

Äldre-SKUL sker i januari 2023 mellan 13-15 januari.

Filip Kamensky Eriksson föreslås som lägerchef på Äldre-SKUL.

Douglas Tamm föreslås som vice lägerchef på Äldre-SKUL

Styrelsen beslutade

att välja Filip Kamensky Eriksson och Douglas Tamm till lägerchef respektive vice lägerchef för

Äldre-SKUL

Anmälan för Äldre-SKUL öppnas 15/12.

§20 Årsmötet

Årsmötet kommer i år att anordnas i Tibble då styrelsen finner att vi har ett större deltagande när vi

är i tibble och inte ute på Karlberg. Årsmötet hålls 11/2 och årsmötet kommer att utlysas 29/12.

§21 Internationella Kommiteén

BP informerar om att Eva-Lisa Oldeberg tagit kontakt med henne på grund av ett möte kring den

internationella kommiteén i Svenska Kyrkan. Hon ville ha representanter från Svenska Kyrkans Unga

samt höra om ett eventuellt samarbete med den internationella verksamhetsgruppen som SKU-Täby

tidigare hade. FKE tog upp att om man är intresserad av detta får man ta kontakt med Eva-Lisa

Oldeberg.

§22 Övrigt

Inget togs upp

§23 Mötets avslutande

Mötet avslutas 19:56

Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Filip Eriksson

Mötesordförande

__________________________

Oscar Lagerlöf

Justerare
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__________________________

Boel Petrén

Sekreterare
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